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U zult wellicht denken dat de titel van deze brief niet 
klopt. 

In alle communicatie vanuit de 

gemeente 
staat immers 

kleinschalige opvang. 
In onze 

ogen 
is de term 

kleinschalige opvang 

onjuist 
en doet het 

geen 
recht aan de 

grote 
aantallen asielzoekers die in Nieuwehorne 

geplaatst 

kunnen worden alle onrust die in onze 
zusterdorpen 

Oude- en Nieuwehorne 
zijn 

ontstaan. 

10% 
van de inwoners is straks een asielzoeker 

Wij zijn 
wonen met onze drie kinderen in het bos van de 

Kiekenberg. 
Een 

prachtige 
locatie en we 

wonen hier dan ook 
met 

veel 
plezier. Echter, wij 

moesten 
uit de krant vernemen dat een 

paar 

honderd meter 

verderop mogelijk 
een 

grote groep 
asielzoekers wordt 

geplaatst. Uitgaand 
van de 

helft van 
277 

asielzoekers, 
kom 

je 
uit 

op bijna 

10% 
van het aantal inwoners van Nieuwehorne. 

Dit heeft enorm veel 
impact 

en we willen dan ook onze 

grote zorgen 
uiten en bezwaar maken 

tegen 
de komst van dit AZC. 

Geen relevante 
voorzieningen 

Wij begrijpen 
niet dat er zoveel mensen in ons 

dorp 
worden 

geplaatst, terwijl 
er zo 

weinig 

voorzieningen zijn 
en 

jongeren 
en ouderen soms 

al jaren 
wachten 

op 
een betaalbare 

woning. 

Zelfs wanneer 
je geen 

asielzoeker 
bent, 

kun 
je 

hier 
lastig 

wonen zonder 
rijbewijs. 

De 
voorzieningen 

die deze mensen 
nodig 

hebben 
(taalpunt, bibliotheek, 

opleidingsmogelijkheden, 
medische 

hulp 
zoals 

psychiatrische (trauma gerelateerde) hulp zorg, 

tandarts, etc., 
moeten allemaal in Heerenveen 

gehaald 
worden. 

Als 
dorp 

kunnen we deze mensen niets bieden en 

je 
kunt er vanuit 

gaan 
dat deze mensen zich 

hier enorm 

gaan 
vervelen met alle 

gevolgen 
van dien. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Vragen: 

1. Op basis van welke criteria is ons dorp uitgekozen als kansrijke locatie? In onze beleving komt 

dit alleen neer op het bezit van eigen grond door de gemeente. Zowel voor de asielzoekers als 

voor de dorpelingen lijkt deze locatie juist verreweg kansrijk. Wij ontvangen graag 
van de raad de 

onderbouwing waarom Nieuwehorne zo kansrijk is. 

2. De projectleider noemde op 
1 oktober tijdens de informatiebijeenkomst dat kleine dorpen 

afvallen en noemde ook Aldeboarn en de Knipe als dorpen zijn afgevallen vanwege de kleine 

omvang. Dit is echter bijzonder wat Aldeboarn heeft namelijk meer inwoners dan Nieuwehorne. 

Nieuwehorne telt 1445 inwoners in 2024 en Aldeboarn heeft er 
1550. Dit zijn 100 inwoners meer. 

De knipe heeft een vergelijkbare omvang met Nieuwhorne, namelijk 1415. Waarom staat 

Nieuwehorne dan tóch in de lijst met kansrijke locaties, terwijl Aldenboarn vanwege haar 

omvang als te klein werd gezien, terwijl het ook nog eens tegen Akkrum aan ligt. 

Zienswijze van de politie 

De politie Zuidoost Friesland schreef in haar zienswijze voor de locatie AZC Heerenveen West 

op 20 oktober 2023 de volgende passage: 

‘Deze locatie ligt verder van het centrum van Heerenveen dan de andere locaties. Dit samen met 

het grotere aantal bewoners zorgt er naar verwachting voor dat er meer en langere 

reisbewegingen zijn van- en naar het AZC. Dit kan gevolgen hebben voor de druk op de 

infrastructuur, maar kan ook gevolgen hebben voor de veiligheid(sbeleving) en leefbaarheid rond 

de infrastructuur. ’ 

Op dit moment gaat er maar één keer per uur een bus vanuit ons dorp en na half 12 ’s avonds 

kom je hier niet meer weg. 

Vraag: 

2. De druk op het dorp en de summiere huidige voorzieningen zullen met de komst enorm 

toenemen. Hoe ziet de gemeenteraad dit voor zich en beseft de gemeenteraad ook dat wanneer 

er nu wel een mogelijkheid is tot uitbreiding van buslijnen en andere voorzieningen dat de 

huidige dorpsbewoners zich in de kou gezet voelen aangezien hier al jaren om wordt gevraagd? 

Politie-inzet 

In dezelfde brief staat de volgende passage ‘Zoals ik in de vorige zienswijze van juli jl. uiteengezet 

heb betekent de komst van een AZC in zijn algemeenheid dat dit invloed heeft op de veiligheid 

en/of veiligheidsbeleving in de omgeving van een AZC. Als politie zien wij dit veelal terug in een 

toename op het gebied van overlast en/of strafbare feiten. ’ De landelijke cijfers onderbouwen 

deze teksten van de politie. 

Vraag: 

3. Hoe kan het dat Nieuwehorne als kansrijke locatie wordt gezien terwijl hier geen politiepost is 

er überhaupt nooit ‘blauw’ op straat te zien is (tenzij we zelf een Stil protest organiseren)? 



4, Hoe 
gaat 

de 
gemeenteraad 

de 
veiligheid 

van 

mijn gezin 
en andere 

gezinnen waarborgen. 

Onze kinderen fietsen iedere 
dag 

alleen door het bos en 

op 
het 

Sevenaerpad, 
wat direct aan de 

beoogde 
locatie 

grenst, richting 
de 

Wijbrandischool. 

5. Is de 
gemeenteraad op 

de 
hoogte 

van het feit dat hier ook meer dan 200 mensen wonen die 

aanhanger zijn 
van het 

geloof 
van de ‘uit de bron van Christus’, Uiteraard is dit niet 

te 

vergelijken 

met asielzoekers maar deze inwoners nemen niet actief deel aan het 
dorp. 

In eerdere 

raadstukken werd dit omschreven als een enclave in Oude- en Nieuwehorne. Met de komst van 

asielzoekers staat ook de cultuur van 

dorp (u 
bent vast wel een keer 

bij Flaeijel geweest) 
zwaar 

onder druk. Neemt u dit mee in uw 
afwegingen? 

Wij hopen 
dat de Gemeenteraad luistert naar alle 

argumenten 
en ook inziet dat Nieuwehorne 

geen geschikte 
locatie is voor een AZC. 

Wij ontvangen 
graag 

de antwoorden 
op 

onze 
vragen. 

Met 
vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


